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El director de l’aeroport
Girona-Costa Brava, Lluís
Sala, està convençut que
el baixador del tren d’alta
velocitat (TAV) i la conne-
xió amb el Prat seran “po-
sitius” per als dos equipa-
ments. En una entrevista,
Sala assenyala que la unió
permetrà formar “una de
les millors parelles aero-
portuàries d’Europa” i que
d’aquesta manera es “ga-
ranteix el futur” de l’equi-
pament de Vilobí d’Onyar.
Sala rebutja, però, que
se’ls consideri la quarta
pista del Prat.

“Girona aporta un pro-
ducte complet al sistema
aeroportuari”, reivindica.
Tot i això, sí que admet
que el baixador del TAV fa-
rà que hi hagi més passat-
gers que aterrin a Vilobí i
posin el rumb cap a Barce-
lona com a destinació fi-
nal. Aquest nou escenari
ha de permetre, segons el
director, reduir l’estacio-
nalitat que viu l’aeroport.
Entre els reptes de futur,
Sala assenyala que cal
obrir-se al mercat del sud

de França. “Nosaltres dins
el mercat de rutes de curt i
mitjà recorregut podrem
tenir una oferta molt inte-
ressant”, ha vaticinat. Sa-
la ja avança, a més, que
aquest any l’aeroport man-
tindrà “el canvi de tendèn-
cia” que va iniciar el 2017,
quan es va acostar als dos
milions de passatgers.

Lluís Sala entén que el
futur de l’aeroport de Gi-
rona demana actuacions
milionàries però també
suposa un cert canvi de
mentalitat. “Hem d’am-
pliar el punt de mira, no
ens podem quedar curts
de vista”, assegura Lluís
Sala.

A punt de completar

una dècada al capdavant
de la infraestructura (n’és
director des del 2009), Sa-
la veu com s’ha fet un pas
més en el projecte de futur
de l’aeroport Girona-Cos-
ta Brava. Per a ell, la inter-
modalitat i la connexió
amb Barcelona amb un
baixador del TAV són clau
per als pròxims anys. ■

La connexió de l’aeroport
amb el Prat “serà positiva”
a El director de la infraestructura gironina, Lluís Sala, creu que la unió de l’aeroport de Girona amb
el de Barcelona permetrà formar “una de les millors parelles aeroportuàries d’Europa”

ACN
VILOBÍ D’ONYAR
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La frase

El director de l’aeroport Girona-Costa Brava, Lluís Sala ■ ACN

“Hem d’ampliar el
punt de mira, no ens
podem quedar curts
de vista”
Lluís Sala
DIRECTOR DE L’AEROPORT
GIRONA-COSTA BRAVA

“Al nostre entorn, és normal
veure aquestes parelles o sis-
temes aeroportuaris que es
complementen per oferir un
producte molt més interes-
sant per a les companyies”,
remarca. Sala posa d’exem-
ple el cas de Londres, que té
una oferta per a les aerolínies
a sis aeroports diferents (Ci-
ty, Heathrow, Gatwick, Luton,
Stansted i Southend). Preci-
sament, l’exemple de Londres
li serveix per rebutjar que es
pensi en Vilobí com a quarta
pista de l’aeroport del Prat. “A
mi no m’agrada aquest con-
cepte”, admet.
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“No m’agrada el
concepte de
quarta pista”

Els centres d’atenció pri-
mària (CAP) de l’Institut
Català de la Salut (ICS) i
de l’Institut d’Assistència
Sanitària (IAS) han incor-
porat un sistema innova-
dor de control de la tempe-
ratura de les vacunes, que
s’han de conservar a un
rang de temperatura de-
terminat, entre +2 i +8 ºC,
per tal que no perdin efec-
tivitat. S’ha instal·lat a to-
tes les neveres un aparell

que envia una alerta per
correu electrònic i SMS en
cas de qualsevol incidèn-
cia (una avaria de la neve-
ra o un tall de subministra-
ment elèctric), i s’ha infor-
matitzat el sistema de re-
gistre dels controls de
temperatura. Aquest sis-
tema garanteix l’adminis-
tració de les vacunes amb
seguretat. Una vacuna és
un preparat biològic que
quan s’administra a una
persona sana estimula la
resposta del seu sistema
immunitari, que fabrica
unes substàncies que
s’anomenen anticossos.
Perquè les vacunes siguin
efectives s’han de mante-
nir entre els +2 i +8 ºC des
de la sortida del laboratori

fins a l’administració.
L’any passat es van admi-
nistrar 262.330 dosis de
vacunes en els 40 CAP i
114 consultoris locals de
l’ICS a Girona i de l’IAS,
que atenen una població
de prop de 480.000 habi-
tants.

En aquests centres du-
rant l’any 2017 es van po-
sar en marxa dos projec-
tes per tal de millorar el
sistema de control de la
temperatura de les vacu-
nes. D’una banda, es va fer
el desplegament d’un in-
novador mecanisme que
té incorporades alertes
per correu electrònic i
SMS, i, de l’altra, es va in-
formatitzar el mètode de
registre de les activitats

relacionades amb el con-
trol de les temperatures.
En una primera fase es va
fer la instal·lació dels dis-
positius a les neveres ma-
gatzem dels CAP i en el
darrer trimestre del 2017
ha acabat el desplegament
del projecte, amb la col·lo-

cació del dispositiu als
consultoris principals de
tots els centres de primà-
ria (un centenar de neve-
res en total).

Als CAP les vacunes es
conserven en neveres ma-
gatzem específiques per a
aquesta funció i el control

de temperatura de les ne-
veres el fa diàriament per-
sonal del CAP, per com-
provar que estan entre +2
i +8 ºC. L’any passat, es
van fer un total de 54.000
controls de temperatura
als centres de l’ICS i de
l’IAS. ■

a Les neveres dels
CAP tenen un sistema
d’alarma que actua en
cas d’incidència

N.A.
GIRONA

Millor control als CAP de
l’estat de les vacunes

Personal del CAP guardant vacunes a la nevera, que porta incorporat l’aparell ■ ICS GIRONA

Creu Roja a Girona crearà
un espai on pares i mares
puguin crear vincles i
compartir experiències
relacionades amb la crian-
ça dels seus fills, a més
d’establir una xarxa de su-
port. Creu Roja pretén ar-
ribar a 60 famílies de les
comarques gironines,
prioritzant aquelles que
estiguin en procés d’aten-
ció per part del mateix or-
ganisme. La iniciativa es
realitzarà per mitjà de ses-
sions interactives i dinà-
miques que treballaran
competències parentals,
per tal de millorar el ben-
estar personal i emocional
de les famílies. L’objectiu
de Creu Roja és reforçar la
confiança de les capaci-
tats dels pares i afavorir la
reflexió i l’aprenentatge a
partir d’experiències i pre-
ocupacions similars en
grups de cohesió, davant
la tasca de criar els fills.

Els municipis que du-
ran a terme aquestes tro-
bades, inicialment, seran:
Girona, Salt, Santa Colo-
ma de Farners, Olot, Pala-
frugell i Roses-Castelló. El
projecte inclourà sortides
i activitats conjuntes per a
pares i fills. Segons els per-
fils s’intervindrà en neces-
sitats destacades. ■

Creu Roja
crearà grups
de suport per a
60 famílies

G. Puigdemont
GIRONA
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OLOT
MÚSICA «VIATJAZZ», DE ROGER CANALS
Plaça Major (Olot) � Diumenge 25  � 11.30 h � Activitat gratuïta 

Viatjazz a Nova Orleans és més que un simple concert de jazz
dixieland. És un viatge explosiu i animat cap a Nova Orleans i, a la
vegada, és una experiència pictòrica del grafit. Una audició parti-
cipativa que reflexiona sobre les emocions més universals de la
música trenant un diàleg fantàstic amb l’art urbà. En cas de pluja,
l’espectacle es traslladarà a la sala El Torín.

OLOT CULTURA

GIRONA
MÚSICA DALIA QUARTET  
Sala de Cambra de l’Auditori (Girona) � Diumenge 25  

� 19.00 h � 25 € � https://ibercameragirona.koobin.com

El Dalia Quartet és la confluència de quatre músics de trajectòries
diverses que, després d'anys de desenvolupament i consolidació en
els àmbits de la música de cambra, l'orquestra i la praxi solística,
s’uneixen per conformar un quartet de primeríssim nivell, que
debutarà a la present temporada Ibercamera Girona.

IBERCAMERA

ROSES
MÚSICA EL CINEMA D’AURÓ QUARTET
Teatre Municipal (Roses) � Diumenge 25 � 18.00 h 

� 8 € � http://www.rosescultura.cat

Aquest espectacle presenta algunes de les bandes sonores més
emblemàtiques del cinema, compostes per alguns dels compositors
més importants de música de pel·lícula, amb John Williams com a
epicentre del concert. Així, no hi falten títols de clàssics com Cinema
Paradiso, Psicosis, La llista de Schindler, o l’explosiva Star Wars.
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SALT
MÚSICA EL GOSPEL MÉS SOLIDARI
Teatre de Salt � Dissabte 24 � 21.00 h � 12 € (taquilla) i 

10 € (anticipada)  � https://teatredesalt.koobin.com

El Cor Gospel Girona torna al Teatre de Salt per oferir un concert a 
benefici íntegre de dues ONG que porten a terme projectes de cooperació
a l'Àfrica: la Fundació Nzuri Daima, que ajuda a rescatar nens en situació
d’abandó; i els Amics de Boulembou, que treballen en projectes d’abasti-
ment d’aigua, agricultura i sanitat en aquesta comunitat del Senegal.

TEATRE DE SALT

TORROELLA DE MONTGRÍ
TEATRE «TORTUGUES» DE CLÀUDIA CEDÓ
Auditori Espai Ter (Torroella de Montgrí)  � Dissabte 24  

� 21.00 h  � 12 € / 15 € / 18 € � https://espaiter.koobin.com

Fa temps que en Joan i la Marta s’han adonat que no van al mateix
ritme. S’estimen, però es trepitgen quan ballen. Empesos pel desig de
sincronitzar-se, es traslladen al camp per prendre’s les coses amb més
calma.  Però quan les seves vides s’entrecreuen amb les de l’Òscar i
l’Àgata, una parella de joves científics que viuen accelerats.
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ANIOL RESCLOSA

GIRONA

EL FESTIVAL DEL CIRC ELEFANT D’OR ATERRA A GIRONA
Girona acull fins dilluns la seva primera edició del Festival Internacional del Circ Elefant d’Or a Girona, amb un total de 24 espectacles

inèdits a Europa i amb la participació de 88 artistes provinents de 18 països diferents. Entre les companyies internacionals destaquen les
vingudes de Corea del Nord, Xina, Turkmenistan Rússia, Cuba, Moldàvia, Argentina, França o Austràlia. Entre d’altres, destaquen les
actuacions del Jinan Acrobatic Troupe de la Xina, en la disciplina d’icaris, així com la presència del Circ Nacional de Pyongyang, amb dos
espectacles dels tres que presenten que surten per primera vegada del país. El festival engega aquest 2018 una nova etapa a Girona
després del seu adéu de la ciutat que l’havia acollit fins a la passada edició, Figueres.
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■El projecte d’un investigador de
la Universitat de Girona per ana-
litzar els programes de mentoria
social per a persones immigrants
i refugiades que funcionen a Ca-
talunya i al conjunt de l’Estat, amb
l’objectiu de millorar la inclusió
social, ha rebut una beca de
., euros del programa Re-
cerCaixa. Enguany, aquesta con-
vocatòria ha seleccionat  inicia-
tives, entre les quals ha distribuït
ajuts per valor d’, milions.  

El sociòleg i integrant del De-
partament de Pedagogia de la
UdG Òscar Prieto-Flores és l’autor
d’«APPlying Mentoring: Innova-
cions socials i tecnològiques per
a la inclusió de les persones im-
migrants i refugiades». La seva re-
cerca se centrarà a analitzar quins
programes de mentoria social
existeixen, quines són les seves
característiques i com poden mi-

llorar la inclusió social de la po-
blació immigrant i refugiada. Per
exemple, el projecte observarà ex-
periències com el Programa Ca-
talà de Refugi que la Generalitat
impulsa des de principis de ,
els programes «En Tàndem», Re-
ferents o, entre d’altres, el projecte
Rossinyol de la Universitat de Gi-
rona, que emparella estudiants
d’aquest centre amb escolars
nouvinguts dels seus municipis.

Aplicació mòbil
La UdG va destacar que una de les
innovacions principals del pro-
jecte d’Òscar Prieto-Flores és el
desenvolupament d’una aplica-
ció mòbil que ajudarà a monitorar
les relacions de mentoria i a gene-
rar dades agregades sobre el seu
impacte. Amb aquesta eina, tots
els programes es podran benefi-
ciar dels elements que han de te-
nir en compte per ser més efectius

i contribuir perquè les relacions
siguin més inclusives i intercultu-
rals.

L’acte de lliurament dels ajuts
es va celebrar dimecres al Cosmo-
Caixa, a Barcelona, de les mans
del director de l’Àrea de Recerca i
Estratègia de la Fundació Bancà-
ria La Caixa, Àngel Font; el presi-
dent de l’Associació Catalana
d’Universitats Públiques (ACUP),
Josep Anton Planell; i el director
del programa RecerCaixa i presi-
dent de l’Agència per a la Qualitat
del Sistema Universitari, Josep
Joan Moreso. També hi va assistir
el director general de Recerca de
la Secretaria d’Universitats i Re-
cerca del Departament d’Empre-
sa i Coneixement de la Generali-
tat, Francesc Subirada.

Comarques
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Òscar Prieto-Flores (el tercer per la dreta), acompanyat d’altres premiats, després de recollir l’ajut. DdG

El programa RecerCaixa escull un projecte de
l’investigador Òscar Prieto-Flores Analitzarà els
recursos existents i crearà una aplicació específica

La UdG rep un ajut
de 86.256 euros
per investigar la
mentoria i millorar
la inclusió social

Iniciatives sobre l’ètica en la
robòtica o la violència de gènere
 El paper de l’ètica en la robò-
tica, l’efecte de la contaminació
en la funció cognitiva dels ado-
lescents i la prevenció de la vio-
lència de gènere són alguns dels
temes rellevants que intentaran
resoldre els investigadors selec-
cionats en aquesta convocatòria
del programa RecerCaixa, que
ha arribat a la vuitena edició.
Aquesta iniciativa es va posar en
marxa el 2010 per impulsar els

millors projectes de grups i in-
vestigadors que treballen a Ca-
talunya, procedents tant d’uni-
versitats públiques i privades
com de centres de recerca; però,
sobretot, per donar una empen-
ta a la recerca en ciències so-
cials. Aquest any, la convocatò-
ria ha rebut 283 projectes candi-
dats, entre els quals se n’han
premiat 20, amb un sol repre-
sentant gironí.  DdG GIRONA

Un grup d’infants que podrien formar part del nou projecte. CREU ROJA

P.T.V. GIRONA

■ La Creu Roja crearà una xarxa
de suport a les famílies que parti-
cipen en algun dels seus progra-
mes socials a les comarques giro-
nines. L’objectiu és arribar a sei-
xanta nuclis familiars i, per a
aquest , s’ha prioritzat cobrir
les necessitats de les delegacions
territorials a Olot, Santa Coloma
de Farners, Palafrugell, Roses i
Castelló d’Empúries, Salt i Giro-
na.

Tal com va avançar el coordina-
dor de la Creu Roja a Girona, Jordi
Martori, en un balanç dels projec-
tes d’emergència social de l’enti-
tat, un dels seus propòsits per a
aquest any és posar el focus en la
salut emocional de les persones. I
és dintre d’aquest objectiu que
s’emmarquen els nous espais per
a pares i mares, pensats perquè hi
puguin compartir experiències,
preocupacions i expectatives re-
lacionades amb els fills; així com

també per aconseguir que aques-
tes persones reforcin la confiança
i la seguretat en les seves capaci-
tats. 

Aquesta iniciativa, que forma
part del projecte d’intervenció fa-
miliar amb infància en risc social,
es concretarà en sessions interac-
tives i dinàmiques, en les quals es
treballaran les competències pa-
rentals per tal de millorar el be-
nestar personal i emocional de la
família. 

La Creu Roja reforça la tasca dels pares

 L’Ajuntament de Cornellà del Terri
va explicar el contingut dels comptes
municipals als veïns del poble, en un
acte públic que s’ha realitzat per setè
any consecutiu. L’alcalde, Salvador
Coll, va explicar que l’equip de govern
ret «comptes de la feina i les accions
fetes» per tal que «tothom pugui co-
nèixer l’estat econòmic del seu po-
ble». El Consistori publicarà aquesta
informació al seu web, dintre de la
política local de transparència. 

Cornellà del Terri
explica els comptes
municipals als veïns

DdG

ELÈCTRICA DE JAFRE SA
COMUNICA

als seus clients i al públic en general que, amb
la finalitat de continuar invertint i de millorar
la qualitat del servei elèctric, caldrà inter -
rom  pre el subministrament d’energia als
clients següents:

CD01 RUPIÀ
Horari: de 08.30 h a 12.30 h
Referència D0718

TT.MM: RUPIÀ
DATA: 26 de febrer de 2018

Preguem que disculpin les molèsties que els
puguem ocasionar.

Per a qualsevol aclariment poden  trucar al
872 55 04 45

INFORMACIÓ

«MECÁNICAS GARROTXA, S.A.»
Per acord del Consell d’Administració, es convoca els
se nyors accionistes de la Societat a la Junta General
Extraordinària que tindrà lloc en el domicili social de
la Companyia situat al Carrer Terrassa núm. 17 d’Olot
(CP 17800) el proper dia 5 d’abril de 2018 a les 11
hores en primera convocatòria i si fos necessari en se-
gona convocatòria, el dia 6 d’abril de 2018 al mateix
lloc i hora per decidir sobre el següent

Ordre del Dia:

Primer.- Cessament dels càrrecs del Consell d’Admi-
nistració i nomenament dels nous membres del Consell
d’Administració.
Segon.- Aprovació de l’acta.

Es fa constar que els socis podran exercitar els drets
d’informació previstos en l’article 197 de la Llei de So-
cietats de Capital.

Olot, el 19 de febrer de 2018.- El President del Consell
d’Administració Sr. ALBERT PRAT LLONGARRIU.
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CONTRA
CORRENT Albert

Soler
Fotografia: Marc

Martí

Jaume Geli feia ahir 51 anys, i dimarts
inaugura a la Fundació Valvi de Girona,
«Projecte L». La L és el número 50 en
xifres romanes, i la mostra va
precisament de tot el que ha fet Geli
durant aquest any que n’ha tingut L

En un cotxe, la L  significa que fem
pràctiques, però a la vida vol dir que
s’han acabat les pràctiques.

He, he, sí, és un contrasentit. No en el
meu cas, que sempre m’he sentit aprenent.
No només un aprenent de la vida, també
en la meva professió. Perquè en l’art mai no
acabes d’aprendre, és una cosa contínua.

Aquest últim any se l’ha passat treba-
llant per oblidar la crisi dels ?

Em penso que sí (riu). Curiosament,
aquesta exposició la volia fer fa un any, just
en arribar als . Però no em veia amb for-
ces, i quan vaig acumular-les va ser després
de fer els . He anat de menys a més.

Si us plau, digui’m alguna cosa bona
que tingui passar dels .

Abans de fer una cosa te la penses molt
més. Per tant, t’estalvies de fer moltes coses
inútils.

En què es nota vell?
Bàsicament, en la carcassa. La vista, els

moviments... La resta, té les mateixes ga-
nes.

I en saber que L vol dir  en números
romans, cosa que els joves deuen igno-
rar.

Em faig farts de donar explicacions! In-
clús em trobo gent a qui li ho vaig explicar,
i em torna a preguntar què coi vol dir la L.

Els  són el moment de canviar les

pastilles d’LSD per les de Viagra?
En el meu cas, no (riu). Però se t’acumu-

len d’altres pastilles que potser fins al mo-
ment no necessitava.

Deia Pepe Carvalho que un no s’ha fet
vell fins que no descobreix que li agraden
les nenes jovenetes.

Sol passar que ens agraden les de la nos-

tra mateixa edat, però crec que és un feno-
men d’adaptació lenta. Un es va fent vell i
no se n’adona. Ens creiem sempre joves.

També passo dels . En quin moment
les jovenetes van deixar de mirar-nos?

Ja fa molt.
Això em consola, però m’adono que no

hem parlat d’art. Arco és una fira d’art o

de vanitats?
Potser tinc un pensament una mica

anarquista, però li diré clar: Arco em fa una
mica de fàstic. Fa anys que vaig dissociar
art i comerç, i he viscut molt més feliç.

Quant pagaria perquè li censuressin
una obra, que està vist que és la millor
promoció?

Ja ho han fet. Dues vegades. Em van cen-
surar els cartells de carnaval a Roses i a
 Banyoles. Es van retirar a les  hores. 

La censura no és res nou.
En absolut. I tinc sort que la meva obra

té un punt d’abstracte i sovint passen per
alt les coses a censurar. Però n’hi ha. Hi ha
gent que diu que la censura és un retorn al
franquisme, però no: és un retorn a les ca-
veres. És a dir: no m’agrada el que fas, per
tant m’ho carrego. És molt primitiu.

On és la llibertat d’expressió?
Ens han adormit. Han adormit la socie-

tat i la tenen dominada. La gent té la boca
tapada i no se n’adona.P
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«La censura no és un retorn al
franquisme, sinó a les cavernes»

 ARTISTA

Jaume Geli
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INFORMACIÓN MARÍTIMA FIABLE Y
PROFESIONAL

Inicio Actualidad Opinión Cultura Eventos Buscador

MENU

INFRAESTRUCTURAS PORTUARIAS • ENTORNO MARÍTIMO  

NAUCHERglobal ,  Redacción • 22/02/2018

Ports de la Generalitat ha finalizado las obras de adecuación del
espigón de arenas en el puerto de Port de la Selva (Girona), para
potenciar el servicio de amarre de la náutica popular durante la
temporada de verano y la integración de la instalación con el
paseo marítimo de la población. Los trabajos han supuesto una
inversión de 122.000 euros y un plazo de ejecución de cuatro
meses.

El gerente de la empresa pública, Joan Pere Gómez, acompañado del
alcalde de Port de la Selva, Josep Maria Cervera, ha visitado este miércoles
el espigón de arenas, una vez finalizadas las obras. Este espigón tiene 100
metros de longitud. La parte exterior tiene la función de resguardar la zona
de playa de los temporales y la parte interior acoge embarcaciones de
náutica popular en verano. Además, el espacio pavimento es la zona de
paseo para que los ciudadanos disfruten del mar.

Las obras han consistido en reforzar la parte de escollera, pavimentar el
suelo e instalar un pantalán de madera de punta a punta, donde del 15 de
mayo hasta el 30 de septiembre hay amarrarán una cuarentena de
embarcaciones de náutica popular. Entre el pantalán de madera y el
pavimento de hormigón se ha colocado una reja que hace la función de
desagüe del agua que llega cuando hay temporales.

Sobre la actuación Gómez ha comentado: "la obra refuerza el resguardo de
la playa de los temporales y potencia el servicio a la náutica popular en
temporada alta". Por su parte Cervera ha agradecido el esfuerzo inversor
de Ports de la Generalitat los últimos años "para poner al día las
infraestructuras de forma respetuosa con el medio ambiente como un
elemento dinamizador de la actividad náutica y pesquera de la población".

La actuación ha potenciado la integración puertociudad, dando continuidad
al paseo marítimo hasta el mar y mejorando la accesibilidad a la zona a
través de una nueva rampa para personas con movilidad reducida. En este
sentido Gómez señaló que “continuamos impulsando la sinergia puerto
territorio con nuevas zonas de paseo para los ciudadanos como hemos
hecho con el espigón de arenas”.

Mejora en el puerto pesquero de Roses

Por otro lado, Ports de la Generalitat está ejecutando obras en el puerto
pesquero de Roses (también en Girona). El proyecto engloba tres puntos
de obra: el muelle de Ribera, donde amarra la flota de la náutica popular y
los chárters náuticos; el muelle de los almacenes de los pescadores, amarra
parte de la flota pesquera; y el pantalán de hormigón donde amarra un
parte de embarcaciones de pesca de pequeña eslora.

El objetivo de la obra es impulsar el servicio a la pesca, la náutica popular y
los chárters náuticos. La actuación, que tiene una inversión de 680.000
euros, se prevé terminar en mayo.

Joan Pere Gómez, acompañado de la alcaldesa, Montse Mindan, y el patrón
mayor de la Cofradía de Pescadores de Roses, Antoni Abad, ha visitado
este miércoles las obras del puerto pesquero.

La actuación comenzó a mediados de enero en el sector pesquero y el
pantalán donde amarran embarcaciones pequeñas, con los escombros del
muelle de Ribera del lado de la lonja y el muelle de las casetas de los
pescadores, ya ejecutados. Esta semana finalizará el derribo del pantalán
fijo.

Sobre estas obras el gerente de Ports señaló que "mejoramos las
infraestructuras para modernizar el puerto y potenciar actividades como la
pesca en un puerto líder en esta actividad en la Costa Brava". Mientras se
ejecutan las obras las embarcaciones de trasmallo y las de telaraña se han
trasladado temporalmente a otro punto de la dársena pesquera, para que
los pescadores puedan seguir desarrollando su actividad. De la repercusión
de las obras con la actividad Antoni Abad destacó que “será una mejora
que potenciará una flota pesquera tan importante como la de Roses". Abad
ha añadido: los nuevos muelles nos permitirán reordenar la flota y colocar
las embarcaciones artesanales en el muelle de Ribera".

Por su parte la alcaldesa ha agradecido la actuación de la Generalitat,
destacando que "la realización de este proyecto representa una gran
mejora para el sector pesquero de Roses, muy importante en la población,
así como la apertura urbanística de este espacio, que muy pronto será
completada con el proyecto del paseo y mirador sobre el puerto pesquero
que está a punto de iniciarse".

Las obras continuarán con la reparación estructural de las tres
infraestructuras de los muelles derribados y la instalación los nuevos
pantalanes. Después, el pavimento en las tres superficies se renovará y los
norays para las embarcaciones se sustituirán en los muelles y el pantalán.

Además, en el primer tramo del muelle de Ribera donde se amarra la
náutica popular, se colocará un escalón de madera longitudinal para
acceder mejor desde el muelle a las embarcaciones pequeñas. Asimismo, el
muelle de Ribera se dotará de mobiliario urbano y jardineras. Con todo, la
actuación convertirá la zona de ribera en un espacio más integrado con el
entorno urbano. Gómez ha dicho sobre la integración que "mejoramos el
espacio y potenciamos el encaje del puerto pesquero con el tejido urbano
con más zonas de paseo para los ciudadanos".

 VOLVER AL LISTADO DE NOTICIASEL GERENTE DE PORTS DE LA GENERALITAT VISITA
LAS OBRAS EN PORT DE LA SELVA Y ROSES
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desagüe del agua que llega cuando hay temporales.
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al paseo marítimo hasta el mar y mejorando la accesibilidad a la zona a
través de una nueva rampa para personas con movilidad reducida. En este
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los chárters náuticos. La actuación, que tiene una inversión de 680.000
euros, se prevé terminar en mayo.

Joan Pere Gómez, acompañado de la alcaldesa, Montse Mindan, y el patrón
mayor de la Cofradía de Pescadores de Roses, Antoni Abad, ha visitado
este miércoles las obras del puerto pesquero.
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pantalán donde amarran embarcaciones pequeñas, con los escombros del
muelle de Ribera del lado de la lonja y el muelle de las casetas de los
pescadores, ya ejecutados. Esta semana finalizará el derribo del pantalán
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infraestructuras para modernizar el puerto y potenciar actividades como la
pesca en un puerto líder en esta actividad en la Costa Brava". Mientras se
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de las obras con la actividad Antoni Abad destacó que “será una mejora
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acceder mejor desde el muelle a las embarcaciones pequeñas. Asimismo, el
muelle de Ribera se dotará de mobiliario urbano y jardineras. Con todo, la
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Diari de Girona » L'Alt Empordà » Notícies de Port de la Selva

Obres als ports de Roses i Port de la
Selva per a potenciar la nàutica i la
pesca
Al port rosinc els treballs acabaran el maig amb una inversió de 680.000 euros

Ddg  22.02.2018 | 08:38

Ports de la Generalitat està executant les obres de
millora del port pesquer de Roses amb l'objectiu
de renovar les instal·lacions i impulsar el servei de
pesca, la nàutica popular i els xàrters. L'actuació,
que compta amb una inversió de 680.000 euros, es
va iniciar a mitjans de gener amb els enderrocs del
moll de ribera i el de les casetes dels pescadors.

La previsió és que aquesta setmana també s'enllesteixi la demolició del pantalà fix. Un cop s'acabin
els enderrocs, les obres continuaran amb la reparació estructural de les tres infraestructures i la
instal·lació de nous pantalans. També es renovarà el paviment i se substituiran els norais o punts
d'amarratge per a les embarcacions. Responsables de Ports i de l'Ajuntament van visitar ahir les
obres. 

Tot plegat servirà, segons el gerent de l'ens, Joan Pere Gómez, per «modernitzar» l'equipament, a banda
de donar resposta a una reivindicació del sector. Mentre duren els treballs, s'han traslladat les
embarcacions de tresmall i de teranyina a un altre punt de la dàrsena esportiva.

La previsió és que les obres acabin el proper mes de maig.

L'amarratge esportiu al Port de la Selva

D'altra banda, l'ens ha enllestit les obres d'adequació de l'espigó de sorres del port del Port de la Selva,
per potenciar l'amarratge d'embarcacions recreatives i la integració de l'espai amb el passeig marítim.
Els treballs han suposat una inversió de 122.000 euros.

Les obres han consistit a reforçar la part de l'escullera, pavimentar el terra i instal·lar un pantalà de
fusta de punta a punta.

aquest tram des del 15 de maig fins al 30 de setembre s'hi amarraran una quarantena d'embarcacions.
Entre el pantalà de fusta i el paviment de formigó, a més, s'ha col·locat una reixa que fa la funció de
desguàs de l'aigua que arriba quan hi ha temporals.

L'alcalde del municipi, Josep Maria Cervera, ha agraït l'esforç «inversor» de Ports en els darrers anys
per «posar al dia les infraestructures de forma respectuosa amb el medi ambient». Tot plegat, ha dit,
«com un element dinamitzador de l'activitat nàutica i pesquera de la població».
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Diari de Girona » L'Alt Empordà » Notícies de Port de la Selva

Obres als ports de Roses i Port de la
Selva per a potenciar la nàutica i la
pesca
Al port rosinc els treballs acabaran el maig amb una inversió de 680.000 euros

Ddg  22.02.2018 | 08:38

Ports de la Generalitat està executant les obres de
millora del port pesquer de Roses amb l'objectiu
de renovar les instal·lacions i impulsar el servei de
pesca, la nàutica popular i els xàrters. L'actuació,
que compta amb una inversió de 680.000 euros, es
va iniciar a mitjans de gener amb els enderrocs del
moll de ribera i el de les casetes dels pescadors.

La previsió és que aquesta setmana també s'enllesteixi la demolició del pantalà fix. Un cop s'acabin
els enderrocs, les obres continuaran amb la reparació estructural de les tres infraestructures i la
instal·lació de nous pantalans. També es renovarà el paviment i se substituiran els norais o punts
d'amarratge per a les embarcacions. Responsables de Ports i de l'Ajuntament van visitar ahir les
obres. 

Tot plegat servirà, segons el gerent de l'ens, Joan Pere Gómez, per «modernitzar» l'equipament, a banda
de donar resposta a una reivindicació del sector. Mentre duren els treballs, s'han traslladat les
embarcacions de tresmall i de teranyina a un altre punt de la dàrsena esportiva.

La previsió és que les obres acabin el proper mes de maig.

L'amarratge esportiu al Port de la Selva

D'altra banda, l'ens ha enllestit les obres d'adequació de l'espigó de sorres del port del Port de la Selva,
per potenciar l'amarratge d'embarcacions recreatives i la integració de l'espai amb el passeig marítim.
Els treballs han suposat una inversió de 122.000 euros.

Les obres han consistit a reforçar la part de l'escullera, pavimentar el terra i instal·lar un pantalà de
fusta de punta a punta.

aquest tram des del 15 de maig fins al 30 de setembre s'hi amarraran una quarantena d'embarcacions.
Entre el pantalà de fusta i el paviment de formigó, a més, s'ha col·locat una reixa que fa la funció de
desguàs de l'aigua que arriba quan hi ha temporals.

L'alcalde del municipi, Josep Maria Cervera, ha agraït l'esforç «inversor» de Ports en els darrers anys
per «posar al dia les infraestructures de forma respectuosa amb el medi ambient». Tot plegat, ha dit,
«com un element dinamitzador de l'activitat nàutica i pesquera de la població».

Més informació

Teatre Pau Zabaleta estrena a la sala La Planeta «Fuga de conills»

Olot comença les obres del túnel entre els aparcaments del Firal i el Firalet

Enric Millo diu que les obres del parc Central acabaran «en un mes»
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El port de Roses, en obres. Acn
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Empordà  » Comarca

Roses

Les obres d'El Bulli avancen amb els
interiors i serveis per poder obrir el
2019
L'Ajuntament encara està pendent d'informes externs per donar la llicència per a uns
treballs exteriors · Ferran Adrià va visitar ahir els treballs

CARME VILÀ  22.02.2018 | 09:27

Les obres del nou Bulli1846 avancen amb la
previsió d'acabar a finals d'any per obrir el 2019. El
cuiner Ferran Adrià va visitar ahir els treballs
acompanyat de l'alcaldessa, Montse Mindan, i
tècnics municipals. En aquest moment es treballa
en els serveis i interiors. Encara s'està a l'espera
de la llicència per part de l'Ajuntament per a uns
treballs exteriors.

L'alcaldessa ha explicat que s'està a l'espera dels
informes externs que es requereixen per poder
donar la llicència. Es va sol·licitar per a un projecte
complementari dels jardins un edifici a l'entrada de
les instal·lacions i un aparcament.

Mindan ha informat que la informació està tramesa a tota les administracions que n'han d'estar
informades. Està convençuda que s'informarà positivament i podran continuar amb aquesta part
exterior. La visita d'ahir va explicar que venia motivada per veure l'evolució de l'obra aprofitant la
presència de Ferran Adrià.

Les noves estructures fa mesos que són visibles i permeten començar a visualitzar el projecte que es
va presentar fa cinc anys. Segons Mindan, en aquest moment es treballa sobretot en els serveis i
també en interiors.

A finals d'any

En una visita al març Ferran Adrià va posar la data de finals d'any per acabar els treballs. Segons
Mindan, el cuiner calcula poder obrir l'espai l'any vinent, tot i que durant els dos primers anys es faran
visites concertades.

La data de finalització del Bulli s'ha anat allargant després dels diversos entrebancs a l'obra, una part
de la qual l'administració va aturar perquè no complia amb el presentat en el projecte.

Les velles instal·lacions, de 1.312 metres quadrats, s'han ampliat amb 218 m2 més.

Més informació

La música de La La Land, Star Wars, La lista de Schindler o Cinema Paradiso, a Roses

Montse Mindan: "Amb la SUF hem tingut tants problemes que no m'atreveixo a dir quan s'acabarà l'obra"

Enderroquen els molls i el pantalà del port de Roses per renovar les instal·lacions
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interiors i serveis per poder obrir el
2019
L'Ajuntament encara està pendent d'informes externs per donar la llicència per a uns
treballs exteriors · Ferran Adrià va visitar ahir els treballs

CARME VILÀ  22.02.2018 | 09:27

Les obres del nou Bulli1846 avancen amb la
previsió d'acabar a finals d'any per obrir el 2019. El
cuiner Ferran Adrià va visitar ahir els treballs
acompanyat de l'alcaldessa, Montse Mindan, i
tècnics municipals. En aquest moment es treballa
en els serveis i interiors. Encara s'està a l'espera
de la llicència per part de l'Ajuntament per a uns
treballs exteriors.

L'alcaldessa ha explicat que s'està a l'espera dels
informes externs que es requereixen per poder
donar la llicència. Es va sol·licitar per a un projecte
complementari dels jardins un edifici a l'entrada de
les instal·lacions i un aparcament.

Mindan ha informat que la informació està tramesa a tota les administracions que n'han d'estar
informades. Està convençuda que s'informarà positivament i podran continuar amb aquesta part
exterior. La visita d'ahir va explicar que venia motivada per veure l'evolució de l'obra aprofitant la
presència de Ferran Adrià.

Les noves estructures fa mesos que són visibles i permeten començar a visualitzar el projecte que es
va presentar fa cinc anys. Segons Mindan, en aquest moment es treballa sobretot en els serveis i
també en interiors.

A finals d'any

En una visita al març Ferran Adrià va posar la data de finals d'any per acabar els treballs. Segons
Mindan, el cuiner calcula poder obrir l'espai l'any vinent, tot i que durant els dos primers anys es faran
visites concertades.

La data de finalització del Bulli s'ha anat allargant després dels diversos entrebancs a l'obra, una part
de la qual l'administració va aturar perquè no complia amb el presentat en el projecte.

Les velles instal·lacions, de 1.312 metres quadrats, s'han ampliat amb 218 m2 més.
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La música de La La Land, Star Wars, La lista de Schindler o Cinema Paradiso, a Roses

Montse Mindan: "Amb la SUF hem tingut tants problemes que no m'atreveixo a dir quan s'acabarà l'obra"

Enderroquen els molls i el pantalà del port de Roses per renovar les instal·lacions
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Jueves, 22 de febrero de 2018 a las 11:00h.

Montse Mindan, alcaldessa de Roses

L´alcaldessa de Roses torna al nostre xat per
repassar l´actualitat comarcal

Montse Mindan, alcaldessa de Roses

1. Bon dia a tothom, estem a punt per començar el xat amb Montse Mindan,
alcaldessa de Roses. Podeu formular les vostres preguntes. Benvinguts i
endavant!

» Bon dia a tothom!!

2. Montse, l´esplanada que ha quedat en el lloc de la depuradora és sorprenent
i interessant i voldria saber quins plans teniu o què s´hi podrà fer. Gràcies!

» És cert que és molt interessant, però no es pot fer allò que es vol sinó el que està
permès. En primer lloc, ja que no són terrenys municipals, caldrà demanar la
concessió al ministeri de costes de l´estat Espanyol en base al projecte que es
decideixi. Qualsevol proposta haurà de complir els usos permesos per la llei.

3. Bon dia Sr.a Mindan, la nostra consulta és en referència a la zona verda que
hi ha al final de l´avinguda Tamarell a Santa Margarida. És una zona maca ja
que està al costat del canal i aiguamolls però esta molt abandonat, és nota que
fa molts anys que no s´hi ha fet cap actuació. Hi ha prevista alguna millora?

» Hola, sí hi ha una partida al pressupost d´aquest any de 90.000€ per a la millora d
´aquesta zona verda. 

4. ¿Sou conscients que a les barraques de l´antic hort del Far de tant en tant hi
ha okupes? JORDI

» Hola Jordi, jo no ho sabia. Gràcies 
Ho passo a Policia Local i Mossos.

5. Veient la quantitat de brossa que la draga ha tret de la zona del port en
obres, potser caldria fer veure a alguns pescadors que el mar no és cap
abocador. Si mires entre les barques de caixes, cordes i caps i altres
andròmines no en falten mai...

» Traslladaré aquesta queixa al patró major, senyor Antonio Abad. 
Li haig de dir, però, que ahir mateix vam estar al port pesquer fent visita d´obres
amb representants del port i de la generalitat i precisament es va destacar que la
qualitat de l´aigua del port és molt bona.

6. Com a consellera d´Ensenyament que sou, què en penseu del fet que
qualsevol família que visqui en ciutats universitàries ho tingui molt més fàcil
que una que, per exemple, sigui de Roses? L´administració general no ho
hauria de compensar? Pensem en desplaçaments, menjar, lloguer de pisos... La
diferència de recursos i despesa és brutal! Dolors

» Qui en té la competència (estat, Generalitat) ja donen les beques corresponents. El
consell Comarcal només fa de "pont" entre la generalitat i els usuaris en aquelles
competències que li són atorgades, transport obligatori, menjadors i beques per
aquests dos conceptes. 
Però, com a mare de dos fills que han anat a estudiar a Barcelona i Girona, estic
completament d´acord en que la despesa és brutal i que les beques haurien de tenir
més en compte aquests conceptes.

7. La visita d'ahir a les obres del Bulli l'hem d'entendre com un bon senyal,
Montse? MIQUEL

» sí! La veritat és que fa molta il·lusió veure l´entusiasme de tot l´equip del Bulli i del
mateix Ferran Adrià. 
És la seva voluntat (i la nostra) de fer una presentació pública uns mesos abans d
´obrir per explicar a tota la ciutadania què ens oferirà aquest projecte.

8. ¿Montse, después de los resultados del 21D en Roses tienes claro que la
estelada no és la única bandera que representa a los ciudadanos a los que
debes tu servicio público? La senyera es otra cosa. JOSÉ

» Amb tots els respectes, crec que vostè barreja conceptes. 
En primer lloc, jo rebo a la´juntament a tots els ciutadans que em demanen visita (i
mai he demanat ningú de quin partit és) i treballo per a tothom. 
En segon lloc, l´estelada és una bandera que reivindica una lluita, un anhel, el de la
independència. 
En tercer lloc, si l´estelada ha onejat en les rotondes de Roses ha estat en compliment
d´un acord del Ple de Roses, que per majoria, va acordar instal·larles com a símbol de
reivindicació del procés.

9. Alcaldessa, els ajuts i subvencions per millorar les terrasses dels bars està
funcionant molt bé. Ara només cal que alguns locals respectin i facin respectar
el dret de pas dels vianants. Seria estupendo.

» Gràcies, aprofito per dir que també també es dona subvenció per als tendals
(adaptarlos a la normativa), fins un 40% del cost de la factura fins un límit de
3.000€. 
També vigilem (i sancionem) qui fa un excés d´ocupació de la via pública.

10. Vergonya i decepció és la que sento davant de la fugida d'estudis d'alguns
dels i de les líders polítics del Procès. Ara resulta que tot era mentida. i els
viatges a Barcelona, i les manifestacions, i els actes de suport? Els dignes
només són els empresonats i els exiliats. aquí hi ha molts i moltes
botiflers/es!!!!

» He anat a les manifestacions, als actes de suport, al Parlament de Catalunya...

1 1. Subvencioneu les Ampa per fer activitats i aquestes cobren unes quotes a les
famílies que voluntàriament volen ferho, però n'hi ha moltes que no s'hi han
apuntat mai. És un peix que es mossega la cua i que provoca que en alguns
centres cada cop hi hagi menys associats. Heu tractat aquest tema? Trobo que
les Ampa tenen molt a dir i molt a fer però ha de ser cosa de tots! R. M.

» Aquest tema s´ha tractat moltes vegades. 
És decisió de cada Ampa si els nens que fan les activitats són socis o no.

12. Montse mha semblat que aquest carnaval ha tingut un pèl menos de gent
fent de públic a la passada de divendres. Ho heu estudiat des del municipi¿?
Seria preocupant. Marcel

» Ahir vespre vàrem fer el Consell de Carnaval i es va comentar la menor afluència de
gent el divendres per la nit. 
Hi ha dos motius pels quals pensem que no hi va haver tanta gent , 
el primer, la por a la fred i mal temps que es va anar anunciant tota la setmana.
També es va comentar que a Roses estem fent actualment tres "passades", ja que la
passada infantil ha deixat de serho en sortir totes les colles amb totes les carrosses.
Hi ha molta gent de Roses que davant la possibilitat de veure la passada dissabte o
diumenge ja no va a veure la de divendres per la nit. 
Tot i això també es va comentar que precisament aquest any, la de divendres, va ser
una de les millors passades ja que no hi havia distància entre les colles (com sí va
passar dissabte i diumenge).

13. En el nostre poble encara hi ha moltes voreres amb barreres
arquitectòniques i complicacions per a les persones amb mobilitat reduïda o
que van amb cotxet.

» El pressupost municipal incorpora cada any una partida per a la millora de voreres,
sobretot pel que fa a rebaixos . 
Aquest any hem contractat una empresa per fer l´estudi de millora de l´estudi de
supressió de barreres arquitectòniques (actualitzar.lo).

14. Hola com està el tema dels serveis de platja per aquest estiu?

» Suposo que es deu referir al servei de salvament i socorrisme. 
S´estan acabant de redactar els plecs de condicions tècniques i administratives per
treureho a concurs públic.

15. Señora Mindan somos un matrimonio francés muy honrado de vivir en
Roses. Buena gente y buenos servicios. No estaria mal una mejor connexión con
la estación del TGV de Figueres con un bus directo. Mme et Mr Lozano

» Los pueblos turísticos hemos pedido varias veces la posibilidad de tener esta oferta
de transporte público, pero de momento la demanda no ha sido atendida. No es una
competencia municipal ni tan siquiera comarcal. Es de la Generalitat de Catalunya. 
Seguiremos insistiendo.

16. és veritat que tindrem la nova SUF aviat? Els meus avis l'esperen amb
candeletes! Lluís

» Hi ha molta gent que l´esperem amb candeletes!! 
Tan de bo no sorgeixin més problemes i es pugui inaugurar ben aviat. Però amb
aquesta obra hem tingut tants problemes que ja no m´atreveixo a dir quan.

17. Querida alcaldesa. Me parece estupendo que se renueve el asfalto de las
calles que padecen los problemas del crecimiento de las raíces de los arboles.
Quizás seria interesante replantear la presencia de estos en las aceras y zonas
pavimentadas sin demasiado margen para crecer. ANTONIO

» El principal problema no es que se planten árboles en las aceras, sino que tipo de
árbol se planta y cómo crecen sus raíces. Esta demostrado que el pino, por ejemplo, no
es un buen árbol urbano. 
Actualmente ya se tienen en cuenta todas estas características en el momento de
plantar en aceras y zonas pavimentadas.

18. FINAL. Fins aquí arriba el xat d'avui amb Monte Mindan. Gràcies a tothom
per haver participat i fins a la pròxima trobada. Gràcies Montse, pel teu temps
i per la teva predisposició!

» Gràcies a tothom!
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Jueves, 22 de febrero de 2018 a las 11:00h.

Montse Mindan, alcaldessa de Roses

L´alcaldessa de Roses torna al nostre xat per
repassar l´actualitat comarcal

Montse Mindan, alcaldessa de Roses

1. Bon dia a tothom, estem a punt per començar el xat amb Montse Mindan,
alcaldessa de Roses. Podeu formular les vostres preguntes. Benvinguts i
endavant!

» Bon dia a tothom!!

2. Montse, l´esplanada que ha quedat en el lloc de la depuradora és sorprenent
i interessant i voldria saber quins plans teniu o què s´hi podrà fer. Gràcies!

» És cert que és molt interessant, però no es pot fer allò que es vol sinó el que està
permès. En primer lloc, ja que no són terrenys municipals, caldrà demanar la
concessió al ministeri de costes de l´estat Espanyol en base al projecte que es
decideixi. Qualsevol proposta haurà de complir els usos permesos per la llei.

3. Bon dia Sr.a Mindan, la nostra consulta és en referència a la zona verda que
hi ha al final de l´avinguda Tamarell a Santa Margarida. És una zona maca ja
que està al costat del canal i aiguamolls però esta molt abandonat, és nota que
fa molts anys que no s´hi ha fet cap actuació. Hi ha prevista alguna millora?

» Hola, sí hi ha una partida al pressupost d´aquest any de 90.000€ per a la millora d
´aquesta zona verda. 

4. ¿Sou conscients que a les barraques de l´antic hort del Far de tant en tant hi
ha okupes? JORDI

» Hola Jordi, jo no ho sabia. Gràcies 
Ho passo a Policia Local i Mossos.

5. Veient la quantitat de brossa que la draga ha tret de la zona del port en
obres, potser caldria fer veure a alguns pescadors que el mar no és cap
abocador. Si mires entre les barques de caixes, cordes i caps i altres
andròmines no en falten mai...

» Traslladaré aquesta queixa al patró major, senyor Antonio Abad. 
Li haig de dir, però, que ahir mateix vam estar al port pesquer fent visita d´obres
amb representants del port i de la generalitat i precisament es va destacar que la
qualitat de l´aigua del port és molt bona.

6. Com a consellera d´Ensenyament que sou, què en penseu del fet que
qualsevol família que visqui en ciutats universitàries ho tingui molt més fàcil
que una que, per exemple, sigui de Roses? L´administració general no ho
hauria de compensar? Pensem en desplaçaments, menjar, lloguer de pisos... La
diferència de recursos i despesa és brutal! Dolors

» Qui en té la competència (estat, Generalitat) ja donen les beques corresponents. El
consell Comarcal només fa de "pont" entre la generalitat i els usuaris en aquelles
competències que li són atorgades, transport obligatori, menjadors i beques per
aquests dos conceptes. 
Però, com a mare de dos fills que han anat a estudiar a Barcelona i Girona, estic
completament d´acord en que la despesa és brutal i que les beques haurien de tenir
més en compte aquests conceptes.

7. La visita d'ahir a les obres del Bulli l'hem d'entendre com un bon senyal,
Montse? MIQUEL

» sí! La veritat és que fa molta il·lusió veure l´entusiasme de tot l´equip del Bulli i del
mateix Ferran Adrià. 
És la seva voluntat (i la nostra) de fer una presentació pública uns mesos abans d
´obrir per explicar a tota la ciutadania què ens oferirà aquest projecte.

8. ¿Montse, después de los resultados del 21D en Roses tienes claro que la
estelada no és la única bandera que representa a los ciudadanos a los que
debes tu servicio público? La senyera es otra cosa. JOSÉ

» Amb tots els respectes, crec que vostè barreja conceptes. 
En primer lloc, jo rebo a la´juntament a tots els ciutadans que em demanen visita (i
mai he demanat ningú de quin partit és) i treballo per a tothom. 
En segon lloc, l´estelada és una bandera que reivindica una lluita, un anhel, el de la
independència. 
En tercer lloc, si l´estelada ha onejat en les rotondes de Roses ha estat en compliment
d´un acord del Ple de Roses, que per majoria, va acordar instal·larles com a símbol de
reivindicació del procés.

9. Alcaldessa, els ajuts i subvencions per millorar les terrasses dels bars està
funcionant molt bé. Ara només cal que alguns locals respectin i facin respectar
el dret de pas dels vianants. Seria estupendo.

» Gràcies, aprofito per dir que també també es dona subvenció per als tendals
(adaptarlos a la normativa), fins un 40% del cost de la factura fins un límit de
3.000€. 
També vigilem (i sancionem) qui fa un excés d´ocupació de la via pública.

10. Vergonya i decepció és la que sento davant de la fugida d'estudis d'alguns
dels i de les líders polítics del Procès. Ara resulta que tot era mentida. i els
viatges a Barcelona, i les manifestacions, i els actes de suport? Els dignes
només són els empresonats i els exiliats. aquí hi ha molts i moltes
botiflers/es!!!!

» He anat a les manifestacions, als actes de suport, al Parlament de Catalunya...

1 1. Subvencioneu les Ampa per fer activitats i aquestes cobren unes quotes a les
famílies que voluntàriament volen ferho, però n'hi ha moltes que no s'hi han
apuntat mai. És un peix que es mossega la cua i que provoca que en alguns
centres cada cop hi hagi menys associats. Heu tractat aquest tema? Trobo que
les Ampa tenen molt a dir i molt a fer però ha de ser cosa de tots! R. M.

» Aquest tema s´ha tractat moltes vegades. 
És decisió de cada Ampa si els nens que fan les activitats són socis o no.

12. Montse mha semblat que aquest carnaval ha tingut un pèl menos de gent
fent de públic a la passada de divendres. Ho heu estudiat des del municipi¿?
Seria preocupant. Marcel

» Ahir vespre vàrem fer el Consell de Carnaval i es va comentar la menor afluència de
gent el divendres per la nit. 
Hi ha dos motius pels quals pensem que no hi va haver tanta gent , 
el primer, la por a la fred i mal temps que es va anar anunciant tota la setmana.
També es va comentar que a Roses estem fent actualment tres "passades", ja que la
passada infantil ha deixat de serho en sortir totes les colles amb totes les carrosses.
Hi ha molta gent de Roses que davant la possibilitat de veure la passada dissabte o
diumenge ja no va a veure la de divendres per la nit. 
Tot i això també es va comentar que precisament aquest any, la de divendres, va ser
una de les millors passades ja que no hi havia distància entre les colles (com sí va
passar dissabte i diumenge).

13. En el nostre poble encara hi ha moltes voreres amb barreres
arquitectòniques i complicacions per a les persones amb mobilitat reduïda o
que van amb cotxet.

» El pressupost municipal incorpora cada any una partida per a la millora de voreres,
sobretot pel que fa a rebaixos . 
Aquest any hem contractat una empresa per fer l´estudi de millora de l´estudi de
supressió de barreres arquitectòniques (actualitzar.lo).

14. Hola com està el tema dels serveis de platja per aquest estiu?

» Suposo que es deu referir al servei de salvament i socorrisme. 
S´estan acabant de redactar els plecs de condicions tècniques i administratives per
treureho a concurs públic.

15. Señora Mindan somos un matrimonio francés muy honrado de vivir en
Roses. Buena gente y buenos servicios. No estaria mal una mejor connexión con
la estación del TGV de Figueres con un bus directo. Mme et Mr Lozano

» Los pueblos turísticos hemos pedido varias veces la posibilidad de tener esta oferta
de transporte público, pero de momento la demanda no ha sido atendida. No es una
competencia municipal ni tan siquiera comarcal. Es de la Generalitat de Catalunya. 
Seguiremos insistiendo.

16. és veritat que tindrem la nova SUF aviat? Els meus avis l'esperen amb
candeletes! Lluís

» Hi ha molta gent que l´esperem amb candeletes!! 
Tan de bo no sorgeixin més problemes i es pugui inaugurar ben aviat. Però amb
aquesta obra hem tingut tants problemes que ja no m´atreveixo a dir quan.

17. Querida alcaldesa. Me parece estupendo que se renueve el asfalto de las
calles que padecen los problemas del crecimiento de las raíces de los arboles.
Quizás seria interesante replantear la presencia de estos en las aceras y zonas
pavimentadas sin demasiado margen para crecer. ANTONIO

» El principal problema no es que se planten árboles en las aceras, sino que tipo de
árbol se planta y cómo crecen sus raíces. Esta demostrado que el pino, por ejemplo, no
es un buen árbol urbano. 
Actualmente ya se tienen en cuenta todas estas características en el momento de
plantar en aceras y zonas pavimentadas.

18. FINAL. Fins aquí arriba el xat d'avui amb Monte Mindan. Gràcies a tothom
per haver participat i fins a la pròxima trobada. Gràcies Montse, pel teu temps
i per la teva predisposició!

» Gràcies a tothom!
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Empordà  » Portada

Roses

La música de La La Land, Star Wars,
La lista de Schindler o Cinema
Paradiso, a Roses
Auró Quartet interpreta al Teatre Municipal 'Un Concert de Pel·lícula'

EMPORDA.INFO  22.02.2018 | 12:58

Aquest diumenge 25 de febrer (18 h), Auró Quartet
interpretarà al Teatre Municipal de Roses "Un
Concert de Pel·lícula". L´espectacle presenta
algunes de les bandes sonores més
emblemàtiques del cinema, compostes per als
compositors més importants de música de
pel·lícula, amb John Williams com a epicentre del
concert.

Així, no hi falten títols de clàssics com Cinema
Paradiso, que representa la nostàlgia i l´amor en
estat pur, Psicosis i la seva música de terror, la
tristor de La llista de Schindler, o l´explosiva Star
Wars, a la vegada que hi haurà temes de pel·lícules
modernes que han captivat diversos tipus de
públic, com són El Senyor dels Anells, Harry Potter
o La La Land.

La particularitat del concert és que moltes de les bandes sonores que s´interpretaran han estat
arranjades en forma de medley o popurri, de manera que s'han escollit els temes més importants de
cada film i unit l´un darrere de l´altre, amb la qual cosa sonen com si fossin una sola peça. En
definitiva, es tracta d´un concert imprescindible per als amants del cinema i de la música.
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Carles Useros mirant una revista de viatges a la Biblioteca Jaume

Vicens Vives de Roses
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El port pesquer de Roses, en

vies de ser un moll de

referència

“Tenim una vida, un món i
l’oportunitat de viatjar per conèixer
ho”
Per ViladeRoses  /   22/02/2018  /   No Comentat

El rosinc Carles Useros que ha visitat tots els països del món, oferirà demà una xerrada al

Teatre de Roses per explicar les seves experiències com a viatger

És una de les 5 persones

que hi ha a l’Estat espanyol

que ha visitat els 193 països

que conformen el planeta.

Es diu Carles Useros i és de

Roses.

Va començar a donar voltes

al món amb uns bitllets que

es venen a Anglaterra sota

el nom ‘Volta al món’. Uns

bitllets que ofereixen tres

rutes alternatives, “i quan

les vaig fer totes em vaig

dedicar a viatjar pel món

pel meu compte”.

I així durant 21 anys. Dels 25 fins que va complir els 46, sent Arabia Saudí l’últim país que va

visitar a l’any 2016.

I després de més dues dècades donant voltes per conèixer tots els països del planeta, “només

parava a Roses per treballar durant la temporada d’estiu per reunir calés i marxar un altre cop”,

Useros ha decidit que no tan sols és el moment de parar de viatjar, sinó d’explicar,  ara que en té 48

anys, “com són aquells països en els que normalment la gent no va de vacances, i aquells països

de cada continent que a mi m’han agradat i impactat més” ha afirmat Carles Useros.

Xerrada aquest divendres, 23 de febrer, al Teatre Municipal de Roses

I Carles Useros explicarà les seves experiències com a viatger del món aquest proper divendres a

les 20:30 hores al Teatre Municipal de Roses, en una xerrada on explicarà aquells països que per

algun motiu o altre li han deixat petjada.

Una xerrada de la qual el viatger del món s’acompanyarà de documentació gràfica per “ensenyar

per dins països que actualment estan en guerra per veure com eren abans i com són ara”, ha

explicat en Carlos.

Serà, sens dubte, una xerrada didàctica sobre les cultures, la natura, els conflictes o les maneres de

viure de cada país, en definitiva “per a que la gent vegi que tenim un món i que es pot anar a

veure”.

I la de demà divendres al Teatre Municipal, serà la primera de moltes xerrades que té previst donar

allà on el cridin, ja segons Useros, “he volgut que la primera fos a Roses, que és la terra que

estimo abans que ferho a Barcelona o altres llocs”.

Carles Useros, es defineix com una persona que l’agrada la natura, els espais oberts, i per això,

entre els gairebé 200 països que ha visitat afirma que del continent europeu un dels que més

l’agradat ha estat “Islàndia, i del continent africà, el meu continent favorit, Etiòpia és el país que

més m’ha impactat per les tribus, pel paisatge i per tot el que t’ofereix, tot i que Tanzània també

em va agradar molt perquè hi ha el Kilimanjaro, tres grans llacs, el Malaui, el Tanganica i  el

Victòria; i la millor reserva d’animals del món, que és el Serengeti”.

I un altre del països que més li va agradar del continent africà, en aquesta ocasió “per la relació

que hi ha amb Roses, és Guinea Conakry”. I d’Àsia, “Iemen, juntament amb l’India són els dos

països que més em van impactar”, tot i que també parlarà de “Siria i del Corea del Nord pel

conflicte que viuen aquests països”.

I a Oceania es troba el país que més l’ha agradat de tots, “sí, el meu país favorit, sens dubte és

Papua Nova Guinea, quan jo vaig anar hi havia llocs que encara no havia trepitjat l’home”.

I de l’últim continent, l’americà es queda “amb Alaska, on tot és natura”.

En Carles parlarà per exemple que al dia es gastava “entre 15 i 20 euros per menjar i desplaçar

me” i que “hi ha països als que aniria demà mateix i d’altres dels que no tornaria mai més”.

Carles Useros és autor del llibre ‘Pasajero del mundo’ tret del diari personal que escrivia durant els

primers anys voltant pel món i que el va publicar Edición Personal l’any 2006.
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de restauració participaran a la III Ruta de

les Tapes de Roses

Vols treballar aquest estiu per un sou digne i
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Carles Useros mirant una revista de viatges a la Biblioteca Jaume

Vicens Vives de Roses
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El port pesquer de Roses, en

vies de ser un moll de

referència

“Tenim una vida, un món i
l’oportunitat de viatjar per conèixer
ho”
Per ViladeRoses  /   22/02/2018  /   No Comentat

El rosinc Carles Useros que ha visitat tots els països del món, oferirà demà una xerrada al

Teatre de Roses per explicar les seves experiències com a viatger

És una de les 5 persones

que hi ha a l’Estat espanyol

que ha visitat els 193 països

que conformen el planeta.

Es diu Carles Useros i és de

Roses.

Va començar a donar voltes

al món amb uns bitllets que

es venen a Anglaterra sota

el nom ‘Volta al món’. Uns

bitllets que ofereixen tres

rutes alternatives, “i quan

les vaig fer totes em vaig

dedicar a viatjar pel món

pel meu compte”.

I així durant 21 anys. Dels 25 fins que va complir els 46, sent Arabia Saudí l’últim país que va

visitar a l’any 2016.

I després de més dues dècades donant voltes per conèixer tots els països del planeta, “només

parava a Roses per treballar durant la temporada d’estiu per reunir calés i marxar un altre cop”,

Useros ha decidit que no tan sols és el moment de parar de viatjar, sinó d’explicar,  ara que en té 48

anys, “com són aquells països en els que normalment la gent no va de vacances, i aquells països

de cada continent que a mi m’han agradat i impactat més” ha afirmat Carles Useros.

Xerrada aquest divendres, 23 de febrer, al Teatre Municipal de Roses

I Carles Useros explicarà les seves experiències com a viatger del món aquest proper divendres a

les 20:30 hores al Teatre Municipal de Roses, en una xerrada on explicarà aquells països que per

algun motiu o altre li han deixat petjada.

Una xerrada de la qual el viatger del món s’acompanyarà de documentació gràfica per “ensenyar

per dins països que actualment estan en guerra per veure com eren abans i com són ara”, ha

explicat en Carlos.

Serà, sens dubte, una xerrada didàctica sobre les cultures, la natura, els conflictes o les maneres de

viure de cada país, en definitiva “per a que la gent vegi que tenim un món i que es pot anar a

veure”.

I la de demà divendres al Teatre Municipal, serà la primera de moltes xerrades que té previst donar

allà on el cridin, ja segons Useros, “he volgut que la primera fos a Roses, que és la terra que

estimo abans que ferho a Barcelona o altres llocs”.

Carles Useros, es defineix com una persona que l’agrada la natura, els espais oberts, i per això,

entre els gairebé 200 països que ha visitat afirma que del continent europeu un dels que més

l’agradat ha estat “Islàndia, i del continent africà, el meu continent favorit, Etiòpia és el país que

més m’ha impactat per les tribus, pel paisatge i per tot el que t’ofereix, tot i que Tanzània també

em va agradar molt perquè hi ha el Kilimanjaro, tres grans llacs, el Malaui, el Tanganica i  el

Victòria; i la millor reserva d’animals del món, que és el Serengeti”.

I un altre del països que més li va agradar del continent africà, en aquesta ocasió “per la relació

que hi ha amb Roses, és Guinea Conakry”. I d’Àsia, “Iemen, juntament amb l’India són els dos

països que més em van impactar”, tot i que també parlarà de “Siria i del Corea del Nord pel

conflicte que viuen aquests països”.

I a Oceania es troba el país que més l’ha agradat de tots, “sí, el meu país favorit, sens dubte és

Papua Nova Guinea, quan jo vaig anar hi havia llocs que encara no havia trepitjat l’home”.

I de l’últim continent, l’americà es queda “amb Alaska, on tot és natura”.

En Carles parlarà per exemple que al dia es gastava “entre 15 i 20 euros per menjar i desplaçar

me” i que “hi ha països als que aniria demà mateix i d’altres dels que no tornaria mai més”.

Carles Useros és autor del llibre ‘Pasajero del mundo’ tret del diari personal que escrivia durant els

primers anys voltant pel món i que el va publicar Edición Personal l’any 2006.
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L’Escola Jaume Vicens Vives de Roses va celebrar el Dia Internacional

de la Llengua Materna amb la creació d’un mural i l’explicació d’un

conte en 17 llengües diferents

SEGÜENT ARTICLE →

“Tenim una vida, un món i

l’oportunitat de viatjar per

conèixerho”

L’escola Jaume Vicens Vives de Roses
celebra el Dia Internacional de la
Llengua Materna
Per ViladeRoses  /   22/02/2018  /   No Comentat

La diversitat de l’origen dels alumnes es tan gran en aquesta escola de Roses que

actualment hi ha 17 llengües maternes

La Conferència General de

la UNESCO va aprovar al

novembre de 1999 celebrar

el Dia Internacional de la

Llengua Materna cada 21 de

febrer, data en la que

s’aprofita per fer entrega

del premi Linguapax en

defensa del plurilingüisme.

I un dels centre educatius

que defensen i celebren el

plurilingüisme, tot i que no

ha rebut cap premi, és

l’escola Jaume Vicens Vives

de Roses, ja que a les seves

aules hi ha alumnes de fins a 17 llengües maternes diferents. Per aquest motiu, la direcció de

l’escola va decidir celebrar el Dia Internacional de la Llengua Materna com cal, “és a dir, és va

explicar el conte d’en Patufet, conegut per tots els alumnes i acompanyat d’imatges per a que

ningú perdés el fil de la història, en les 17 llengües maternes que hi ha a l’escola”, va explicar la

directora de l’escola, Elisenda Ginestera.

I per aconseguir això  es va comptar amb la col·laboració d’alumnes dels instituts de Roses, mares

del petits de l’escola i el mateixos mestres que van explicar el compte en 17 llengües diferents,

tantes com el romanès, el polonès, el bengalí, el rus, el francès, l’ucraïnès, l’àrab, l’amazic, el

portuguès, l’alemany, el xinès, el pulaar, l’anglès, el tagal, l’italià, el castellà i el català.

A banda del conte, la celebració del Dia Internacional de les Llengües Maternes va comptar amb un

treball previ a totes les aules per saber quines són les llengües que parlen a casa els alumnes de

l’escola, que va acabar amb la realització d’un mural amb un mapa mundi.

Un mapa del món on cada nen i nena van col·locar un gomet en tots els seus països d’origen i de

les diferents llengües maternes que acull l’escola Jaume Vicens Vives, la direcció de la qual va voler

“agrair la col∙laboració de tothom per fer possible aquesta celebració del Dia Internacional de les

Llengues Maternes”, va assenyalar Ginestera.
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Jordi en Les llars del centre de Roses, el

Mas Oliva i Mas Mates estaran connectades

properament a la xarxa de fibra òptica

Carles Soler en Roses no defalleix en la

seva lluita contra el ‘top manta’

Caraanchoa en “Niño, deja de joder con la

pelota”

Benito montenegro en 12 barraques, 2

menys que l’any passat, hi haurà al recinte

firal per la Festa Major de Roses

Javier Franco Perez en Roses vol disposar

ja de telecomunicació amb fibra òptica
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